
Informacja z realizacji wniosków zgłaszanych przez radnych w okresie międzysesyjnym  

Osoba zgłaszająca Treść zgłoszenia Sposób załatwienia 

p. Ł. Kulik Czy istnieje możliwość wprowadzenia ograniczenia używania 
fajerwerków 

Wg prawa Sądy administracyjne, także podnosząc 
argumentację związaną z obowiązywaniem art. 51 §1 
kodeksu wykroczeń, wskazują, że przepisy ustawy o 
samorządzie gminnym nie stanowią podstawy prawnej dla 
zakazywania i karania każdego użycia fajerwerków na 
terenie gminy. 
Nie ma możliwości podjęcia uchwały czy zarządzenia aby 
ograniczyć lub zakazać korzystanie z fajerwerków. A 
często jeżeli jakaś gmina już taką uchwałę podejmie to jest 
ona uchylana albo stwierdzana za nieważną np. przez 
wojewodę, gdyż rada miejska nie ma do tego legitymacji, 
ani nie ma ku temu podstawy prawnej. Poza tym, w jaki 
sposób Gmina miałaby później taki zakaz egzekwować, 
skoro nie ma do tego żadnych narzędzi ustawowych. 
W sejmie jest / ma być procedowany projekt nowelizacji 
ustawy o ochronie zwierząt gdzie chcą wprowadzić 
przepis, aby rada gminy mogła podjąć taką uchwałę o 
zakazie używania fajerwerków, ale to są dopiero projekty i 
nie wiadomo kiedy sejm się tym zajmie.  
Jeżeli jakaś osoba/podmiot fajerwerków na co dzień 
używa, można taki fakt zgłaszać na policję, gdyż może to 
być potraktowane jako zakłócanie spokoju publicznego z 
art. 51 Kodeksu wykroczeń 

p. R. Baic Wnioskuję o wycięcie krzewów rosnących wzdłuż płotu przy ulicy 
Dworcowej od skrzyżowania ulicy Arki Bożka do stacji w Fosowskiem. 
Krzaki utrudniają wyminięcie się dwóch samochodów. 

Wniosek przekazano do Powiatu Strzeleckiego w dniu 
5.11.2024 

Wnioskuję o wymianę jednej z lamp pod tunelem bo została w 
ostatnim czasie zniszczona. 

Zgłoszono do PKP PLK w dniu 08.11.2024 

Wnioskuję o poprawne zamontowanie dwóch latarni na słupach  na 
wysokości zakładu Izostal. Jedna z latarni oświetla w całości las 
zamiast drogę ,druga z latarni już prawie w połowie oświetla las przez 
co na tym odcinku drogi jest zmniejszona widoczność. Proszę też o 
sprawdzenie w jakim stanie są słupy na których są zamontowane te 

W dniu 04.11.2024 r. ponowiono zgłoszenie do firmy 
Tauron (wcześniej zostało to zgłoszone w dniu 03.09.2024 
r.) 



 

latarnie ponieważ są to chyba ostatnie drewniane słupy na tym 
odcinku. 

 Ponawiam wniosek o posprzątanie pod tunelem bo nadal nic nie 
zostało w tej sprawie zrobione. 

Zgłoszono do PKP PLK w dniu 08.11.2024 

p. G. Mańczyk Wystąpić z wnioskiem do ZDW ws. możliwości usytuowania przejścia 
dla pieszych w okolicach cmentarza w Kolonowskiem. Jeżeli nie 
byłoby takiej możliwości to z wnioskiem o wprowadzenie ograniczenia 
prędkości na tym odcinku. 

W dniu 7.11 wystosowano do ZDW w Opolu pismo w 
przedmiotowej sprawie. 

p. J. Steinert Wystąpić do PKP, aby po remoncie peronu w Kolonowskiem nadal 
istniała możliwość wyjścia na ul Kościuszki lub by na końcu peronu 
była możliwość zejścia na ul Kolejowa. 

W dniu 04.11.2024 r. przekazano pismo do PKP Zakładu 
Linii Kolejowych w Opolu w przedmiotowej sprawie 
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